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Sombroek, Ruben

Van: Griffie Centrale Postbus

Verzonden: donderdag 8 september 2016 14:07

Aan: Brinkman, Lianne; Redeker, Sanne; Sombroek, Ruben

Onderwerp: FW: Reactie tav Gemeenteraadsvergadering vanavond [agendapunt: 

Bereikbaarheidsstrategie Cruquius]

 

 

Van: Anton van Dijk [mailto:anton@vandijk.in]  

Verzonden: donderdag 8 september 2016 1:13 

Aan: Griffie Centrale Postbus <GriffieCentralePostbus@haarlemmermeer.nl> 

CC: Coen Van Riet <C.vanRiet@wpmgroep.nl>; Ed Heemskerk (2012) <info@tekstenthema.nl> 

Onderwerp: Reactie tav Gemeenteraadsvergadering vanavond [agendapunt: Bereikbaarheidsstrategie Cruquius] 

 
Geachte secretaris, 
 
Graag zouden wij onderstaande "inspraakreactie" toegevoegd zien bij de raadsstukken voor de vergadering 
van vanavond. 
Wij zijn helaas niet in de gelegenheid om dit mondeling toe te lichten, maar gaan er van uit dat 
onderstaande voldoende duidelijk is. 
 
--- 
 
Geacht college, geachte raad, 
  
Naar wij vernamen staat voor 8 september de Bereikbaarheidsstrategie Cruquius op uw agenda.  
Helaas kunnen wij hier niet persoonlijk bij aanwezig zijn, maar verzoeken u kennis te nemen van onze 
punten. 
  
In de eerste plaats een woord van dank voor de dit jaar genomen maatregelen in Cruquius op de 
Spaarneweg. Door het aanleggen van enkele uitvoegstroken en aanpassingen aan de weg, hopen en 
verwachten wij dat de doorstroming op de Woonboulevard Cruquius beter zal verlopen op de drukke 
momenten. 
  
Daarnaast zijn wij blij dat de gemeente proactief nadenkt over de ontsluiting van Cruquius. Samen met een 
aantal andere belanghebbenden hebben wij ook mee mogen denken in het complexe vraagstuk van de 
ontsluiting van Cruquius. 
  
Wij hebben vernomen dat de voorkeur van de gemeente toch is gevallen op het handhaven van de bestaande 
ontsluiting via de Spieringweg op de N201. Wij willen dan ook onze zorgen uiten over deze voorgenomen 
keuze. 
Met de komst van de woonwijk Wickevoort zal Cruquius qua inwoneraantal bijna verviervoudigen en zal 
het kruispunt N201/Spieringweg dus aanzienlijk zwaarder worden belast.  
  
Verder vernamen wij ook het voornemen van de gemeente om op Cruquius grootschalige detailhandel toe te 
voegen en tezamen met de toevoeging van Wickevoort voorzien wij dat dit weer zal leiden tot 
onacceptabele opstoppingen op en rond de N201. In de verdere toekomst ligt ook nog de ontwikkeling van 
de Westflank in het verschiet met duizenden woningen.  
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Het succes van het winkelgebied tot op heden heeft de laatste jaren geleid tot een verdere verslechtering van 
de bereikbaarheid als gevolg van de beperkte capaciteit van de infrastructuur, vooral voor wat betreft de 
aansluiting op de provinciale wegen. Dit heeft geleid tot imagoschade  en als gevolg daarvan omzetderving. 
Tot op de dag van vandaag horen we geluiden van consumenten die Cruquius mijden omdat ze destijds 
langdurig in de file van- en naar het winkelgebied hebben gestaan. Dit is niet een scenario wat wij in de 
toekomst herhaald willen zien worden. 
  
Wij willen u dan ook verzoeken de voorliggende bereikbaarheidsstrategie te heroverwegen en meer 
rekening te houden met toekomstige ontwikkelingen. 
 
Mede namens Ed Heemskerk, voorzitter Winkeliersvereniging Cruquius Plaza en Coen van Riet, Colliers 
(eigenaar Cruquius Plaza), 
 
Met vriendelijke groet,  
Anton van Dijk 
 
Voorzitter 

STICHTING WOONBOULEVARD CRUQUIUS 

P/A SPAARNEWEG 251 - 2142 EP CRUQUIUS 
TEL. 023-5101515 - FAX 023-5101516 
AVD@CRUQUIUS.COM 
WWW.CRUQUIUS.COM - WWW.BOULEVARDCRUQUIUS.NL 
  

 
  

 
Met vriendelijke groet, 
Anton van Dijk 


